
Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 28/11-2013 
 
 

- Frank Guldmann fra Falcon A/S var inviteret til mødet for at svare på spørgsmål fra 
bestyrelsen, vedr. det store renoveringsprojekt i foreningen. Svarerne lød lovende og vi er nu 
tæt på at være afklaret og klar til at påbegynde projektet. Bestyrelsen besluttede i enighed at 
arbejde videre med Falkon A/S som rådgiver for foreningens projekt. 

 
- Bestyrelsen har valgt at fjerne alle snorene som, kan holde kælderdørene åbne. Dette er gjort 

for at mindske risikoen for, at nogen glemmer at lukke dørene efter sig og dermed lader 
døren stå åben for fremmede. 

 
- Bestyrelsen har godkendt reparation af en altan, hvortil der skal bruges lift. Dette er gjort 

idet andelshaveren har været uden skyld i skaden. 
 

- Bestyrelsen vil på næste generalforsamling fremstille et forslag om, at alle konstruktive 
ændringer i lejlighederne fremover skal godkendes af bestyrelsen ved dokumentation, inden 
de bliver foretaget. 

 
- Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 17/12 kl. 18.30. 

 


